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شرایط کار و زندگی در دوران کرونا از زبان «رسول نجفیان»

من مستاجر هستم
رسول نجفیان که این روزها فعالتیش به رادیو منحصر شده است، گفت: من مستاجر هستم و اگر کار نکنم با مشکلات فراوان مواجه میشوم.

به گزارش پرسون، رسول نجفیان بازیگر سینما و تلویزیون گفت: چند ماه است تمام فعالیتهای خود را معطوف به رادیو کردهام و در رادیو پیام برنامهای
به عنوان «رسم زمانه» دارم که در آن مثنوی و شاهنامه خوانی انجام میدهم. دلیل دوری از سینما و تلویزیون هم به دلیل شیوع بیماری کرونا است که

اجازه فعالیت در این بخشها را از من گرفته است.

وی افزود: پیشنهاد بازی برای سینما و تلویزیون وجود دارد، اما وقتی از میزان خسارت کرونا مطلع هستم منطقی نیست جان خود را به خطر بیندازم.
شاید این سوال پیش آید چرا در رادیو فعالیت میکنم زیرا هر جایی ممکن است بیماری سراغمان بیاید؟ در رادیو تنها هفتهای ۴ ساعت برنامه دارم آنهم

در اتاقی که کسی جز من در آن حضور ندارد. آیا این شکل کار را میتوان با پشت صحنه فیلمها یا سریالها مقایسه کرد؟

این بازیگر پیشکسوت تاکید کرد: درک میکنم برخی از هنرمندان مجبور هستند برای گذران زندگی کار کنند، اما حرفم این است که هیچ چیز عزیزتر از
جان آدمها نیست، برای همین از مسئولان خواهش میکنم به هنرمندان این سرزمین توجه بیشتری شود تا کسی برای گذران زندگی ناگزیر از به خطر

انداختن جانش نباشد.

عیادت مدیر موسسه هنرمندان پیشکسوت از نوازنده سرشناس نی

برگزاری بزرگداشت آنلاین پیشکسوت موسیقی

نمایش فیلم های جشنواره فجر فقط برای داوران!

بازیگر سریال «کاکتوس» متذکر شد: من نیز مستاجر هستم و اگر کار نکنم با مشکلات فراوان مواجه میشوم، اما خانوادهام اصرار دارد بیش از اینکه به
فکر مسائل اقتصادی باشیم به سلامتی خودم بیندیشم، برای همین با وجود تمام سختیها هنوز نتوانستم خودم را برای جلوی دوربین رفتن راضی کنم.

وی در پایان اعلام کرد: من با برگزاری فیزیکی جشنواره ملی فیلم فجر در شرایط فعلی به هیچ وجه موافق نیستم چون اگر یک سال هم جشنواره نداشته
باشیم هیچ اتفاقی نمیافتد، اما در عوض جان بسیاری محفوظ میماند. درضمن میشود بودجهای که قرار است در جشنواره خرج شود بین افرادی که

در سینما و تلویزیون نیازمند کمک هستند تزریق کنیم تا به نوعی مشکلات آنها نیز برطرف شود.
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